
 

 

Oss, 20 november 2019 

Betreft: Artikel 41-vragen over betrekken bewoners bij verkenning windmolens 

 

Geacht college van B&W, 

De gemeenten Oss, Den Bosch en de provincie voeren momenteel een verkenning uit naar de 

mogelijkheden voor het opwekken van duurzame energie in het gebied tussen Oss en Den Bosch. 

Daarbij zouden niet alleen de stakeholders, maar ook de bewoners nauw worden betrokken. Na het 

bijwonen van de bewonersbijeenkomsten heeft de SP de indruk dat de inbreng van bewoners sterk 

wordt beperkt, onnodig gestuurd en onbevredigend is verlopen. Bovendien zijn enkele tientallen 

mensen de toegang ontzegd, omdat ze zich niet hadden aangemeld. 

Omdat de SP van mening is dat het van groot belang is dat bewoners worden betrokken bij de 

verkenning, dat zij voldoende kans krijgen om inbreng te leveren en vragen te stellen en dat ook 

kritische vragen en kritische standpunten meegenomen moeten worden in de verkenning hebben wij 

de volgende vragen:  

1. In de uitnodiging staat ‘u kunt zich aanmelden’ en niet ‘u moet zich aanmelden’? Bent u jet 

met ons eens dat hieruit niet is op te maken dat aanmelden verplicht is? 

2. Bent u met ons eens dat het weigeren van de toegang zeer frustrerend is voor mensen die de 

moeite nemen naar een bewonersbijeenkomst te komen en daarmee ook funest voor het 

draagvlak? 

3. Het was te verwachten dat het druk zou worden. Dat is alleen maar goed, gezien de opgave 

om zoveel mogelijk bewoners te betrekken. Waarom heeft u niet gekozen om aanzienlijk 

meer bewonersavonden te organiseren? Bijvoorbeeld acht in plaats van vier? Was hiervoor 

écht geen geld te vinden binnen de 300.000 euro die voor de verkenning beschikbaar is? 

4. Wat voor bewonersavond zou volgens u optimaal zijn, een avond met 30 aanwezigen waarbij 

men voldoende kans krijgt om verhelderende en kritische vragen te stellen en een goede 

interactie is tussen wethouder en projectleider enerzijds en de aanwezigen anderzijds? Of 

een bewonersavond met 180 aanwezigen, waarbij slechts een enkeling het woord krijgt? 

5. Waarom wordt op zo’n avond de tijd voor het stellen van vragen tot een half uur beperkt? 

Als een bijeenkomst een kwartier te laat begint hoeft dat toch niet ten koste te gaan van het 

belangrijkste onderdeel van de avond, namelijk de gelegenheid om inbreng te leveren en 

vragen te stellen aan wethouder en projectleider?  



6. Deelt u onze indruk dat tenminste de helft van de bezoekers teleurgesteld naar huis is 

gegaan omdat ze het gevoel hebben dat de gemeente niet wíl luisteren? Dit door de manier 

waarop de avond is geregisseerd en de gelegenheid tot het stellen van vragen is 

geminimaliseerd? 

 

Met vriendelijke groet, 

SP-fractie Oss, 

Ans Broersen 

ansbroersen@hotmail.com 

 

 


